

# ការធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពស្តីអំពីកម្មវិធីរដ្ឋានលើកទឹកចិត្តដែលផ្តល់សុខភាពល្អ (HIP)



ការចំណាយរបស់ HIP បានលើសហ្គូសពីការរំពឹងទុក

## តើនោះមានន័យយ៉ាងដូចម្តេចសម្រាប់ HIP?

HIP ត្រូវបានរៀបចំឡើងដើម្បីជួយដល់ការជួនដំណើររបស់អ្នកប្រើប្រាស់ ដើម្បីរកបានអត្ថប្រយោជន៍លើកទឹកចិត្ត HIP គឺនៅថ្ងៃទី **15 ខែមេសា ឆ្នាំ 2018**។

យើងដឹងថា HIP ដើរតួនាទីយ៉ាងសំខាន់ណាស់នៅក្នុងការជួយអ្នកឱ្យទិញផ្លែឈើ និងបន្លែដែលផ្តល់សុខភាពល្អសម្រាប់ ក្រុមគ្រួសាររបស់អ្នក។ យើងសង្ឃឹមនឹងបន្តកម្មវិធីសម្រាប់រដូវដាំដុះមួយផ្នែកនៃរដូវក្តៅឆ្នាំ 2018។

យើងនឹងផ្តល់ព័ត៌មានបន្ថែមទៀតនៅពេលជិតដល់ខែកក្កដា ឆ្នាំ 2018 នៅពេលយើងដឹងព័ត៌មានថែមទៀត។  
**សំខាន់៖** អ្នកនៅតែអាចប្រើប្រាស់ SNAP ដើម្បីទិញផ្លែឈើ និងបន្លែបានដដែលនៅឯ៖

- ទីផ្សាររបស់កសិករ
- ផ្សារចល័ត
- បញ្ជីតាំងលក់របស់កសិករ
- កម្មវិធីកសិកម្មដែលគាំទ្រដោយសហគមន៍ (CSA)

Khmer

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមស្តីអំពីកម្មវិធី DTA  
សូមចូលទៅកាន់គេហទំព័រ [mass.gov/dta](http://mass.gov/dta)  
សូមតាមដានយើងខ្ញុំនៅលើ Twitter តាមរយៈអាសយដ្ឋាន @DTA\_Listens



# បង្កើនអត្ថប្រយោជន៍ SNAP របស់អ្នកឲ្យបានជាអតិបរមា

មានវិធីផ្សេងៗទៀតក្នុងការបង្កើនអត្ថប្រយោជន៍របស់អ្នកឲ្យច្រើនជាអតិបរមា។

**ប្រាប់ DTA អំពីការចំណាយរបស់អ្នក!**

អ្នកអាចនឹងទទួលបានឥណទានសម្រាប់ការចំណាយទាំងនេះ បើទោះបីជាពេលនេះអ្នកមិនបង់ថ្លៃពេញសម្រាប់ការចំណាយទាំងនេះក៏ដោយ។ ប្រការនេះអាចនឹងជួយបង្កើនអត្ថប្រយោជន៍ SNAP របស់អ្នក!



**តម្លៃចំណាយលើជម្រក:** ការជួល ប្រាក់បង់ថ្លៃរំលោះទ្រព្យធានា (ប្រាក់ដើមការប្រាក់ ពន្ធ និងការធានារ៉ាប់រង) តម្លៃចំណាយលើខុនដូ។ល។



**តម្លៃចំណាយលើសេវាកម្មសាធារណៈ:** ការកម្ដៅគេហដ្ឋាន ការធ្វើឲ្យគ្រជាក់គេហដ្ឋាន អគ្គិសនី ការប្រមូលសំរាមទឹក និងប្រព័ន្ធបង្ហូរទឹកសម្អាតទូរស័ព្ទ



**តម្លៃចំណាយលើការថែទាំអ្នកក្នុងបន្ទប់:** សូមប្រាប់យើងអំពីតម្លៃចំណាយលើការថែទាំកូន ឬការថែទាំមនុស្សពេញវ័យដែលស្ថិតក្នុងបន្ទប់។



**ការបង់ថ្លៃទូទាត់កាតាពារកូន DOR:** អ្នកអាចនឹងទទួលបានឥណទានសម្រាប់បង់ថ្លៃទូទាត់លើជំនួយកាតាពារកូនដែលត្រូវបានចេញបង្គាប់ដោយតុលាការ



**តម្លៃចំណាយផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រ:** អតិថិជនមនុស្សចាស់ ឬពិការ អាចនឹងទាមទារសហចំណាយទូទាត់ឱសថត្រូវការវេជ្ជបញ្ជា ឱសថមិនត្រូវការវេជ្ជបញ្ជា ការធានារ៉ាប់រងសុខភាព ការដឹកជញ្ជូនធ្វើដំណើរ។ល។

**ព័ត៌មានបន្ថែម**



ដើម្បីស្វែងរកប្រភពអាហារក្នុងមូលដ្ឋាន សូមហៅទៅកាន់លេខបន្ទាន់របស់ Project Bread's Food Source តាមរយៈលេខ 1-800-645-8333



ដើម្បីស្វែងរកកម្មវិធីសុខាភិបាលនិងសេវាកម្មមនុស្សចា់បាច់នៅតំបន់អ្នកសូម ហៅទៅកាន់លេខ 2-1-1



ដើម្បីស្វែងរកដំបូន្មានផ្នែកអាហារូបត្ថម្ភ សូមចូលទៅកាន់គេហទំព័រអាហារ និងអាហារូបត្ថម្ភតាមអាសយដ្ឋាន [www.choosemyplate.gov](http://www.choosemyplate.gov)



ដើម្បីស្វែងរកអ្នកផ្តល់ការងារ និងការបណ្តុះបណ្តាល សូមចូលទៅកាន់គេហទំព័រ [www.snappathtowork.org](http://www.snappathtowork.org)



សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមស្តីអំពីកម្មវិធី DTA សូមចូលទៅកាន់គេហទំព័រ [mass.gov/dta](http://mass.gov/dta) សូមតាមយើងនៅលើ Twitter នៅអាសយដ្ឋាន @DTA\_Listens

